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Giresun’a 3.OSB müjdesi
ilişkin talimatlarını vermesiyle birlikte süre-
cin başladığını aktaran Öztürk, yeni OSB 
ile ilgili şunları kaydetti:

“Giresun'un doğusunda yer alan yeni 
OSB, Espiye, Tirebolu, Yağlıdere, Güce ve 
Doğankent belediyelerimizin karar alarak 
çalışma başlattığı ve doğu bölgemizde 
yer alan tüm ilçelerimizin istifade edebi-
leceği, Giresun Limanı'na ve havaalanı-
na yakın ve sahil yoluna bitişik bir konum-
da yer alacaktır. Arazide kot farkı olma-
ması, inşa ve altyapı çalışmalarında ko-
laylık sağlayacaktır. Yeni OSB için planla-
nan toplam alan 638 dönüm olup, 20 
dönüm 4 adet, 15 dönüm 4 adet, 10 
dönüm 12 adet, 7.5 dönüm 7 adet, 5 
dönüm 16 adet, 3 dönüm 4 adet olmak 
üzere 47 adet sanayi parselinden oluş-
maktadır.”

dalet ve Kalkınma Partisi Giresun 

AMilletvekili Sabri Öztürk, 3.OSB’ye 
onay verildiğini ifade ederek, 

çalışmaların hemen başlayacağını bildir-
di.

Öztürk, yaptığı açıklamada, “Sanayi ve 
Teknoloji Bakanımız Sayın Mustafa Varank 
Bey'i ilimiz heyetiyle birlikte ziyaret ederek, 
Giresun’umuza dair bakanlığımızın uhde-
sindeki birçok konuyu ele aldık. İlimizin Or-
ganize Sanayi Bölgelerimizin yatırım, proje 
ve ihtiyaçlarını değerlendirdik. Ayrıca, 
doğu bölgemize 3. Organize Sanayi Böl-
gesi kurulması için ilçelerimizin başvurusu-
nu Sayın Bakanımıza arz ettik. Sayın Baka-
nımız gerekli çalışmaların hızla başlatılma-
sı talimatını verdi. Değerli Bakanımıza şük-
ranlarımızı sunuyoruz” dedi.

Bakan Varank’ın 3. OSB ilan edilmesine 

 Vali Ünlü’den yatırımlara sıkı takip 
Giresun Valisi Enver Ünlü, “Tirebolu-

Doğankent karayolunda inşa edilen köprü-
müz hızla tamamlanıyor. Altyapı çalışmaları-
mız için önemli bir lojistik destek sağlayan İl 
Özel İdaremize ait konkasör ve parke üretim 
tesislerinde incelemelerde bulunduk. Yapı-
lan çalışmaların ve yatırımların sıkı takipçisi 
olacağız ve devam eden yatırımlarımızın 
biran önce tamamlanması için el birliği ile 
çalışmalarımızı devam ettireceğiz” dedi.

Vali Ünlü, önceki günü Tirebolu ilçesinde 
bir dizi ziyaret ve incelemelerde bulundu.

Tirebolu Kaymakamlığına gerçekleştirdi-
ği ziyareti sırasında hükümet konağı girişinde 
uygulamaya konulan HES kodu sorgulama 

işlemleri ile ilgili bilgi alarak, görevli Kayma-
kamlık personeline HES kodunu kontrol ettiren 
Vali Ünlü, “Toplum sağlığı için bu çok önemli 
bir uygulama, lütfen bu konuda hassasiyet 
gösterelim” diyerek uygulamanın imtiyazsız 
ve istisnasız olarak herkese uygulanmasını is-
tedi.

Tirebolu Kaymakamı Cevat Gün ve Bele-
diye Başkanı Burhan Takır ’dan ilçedeki çalış-
malar hakkında bilgiler de alan Vali Ünlü, ilçe-
ye yapılması planlanan yeni hükümet kona-
ğı, yapımı devam eden Tirebolu-Doğankent 
karayolundaki Muttab köprüsü ile Demirci Ma-
hallesindeki İl Özel İdaresine ait kum-çakıl 
eleme, konkasör ve kilit parke tesislerinde de 

inceleme yapıp yetkililerden bilgi aldı.
Vali Ünlü, burada yaptığı açıklamada, 

“Önceliğimiz kalite ve güvenlik. İlimizde ya-
pılan her çalışmanın adım adım takipçisi ol-
ma ya devam ede ce ğiz. Ti re bo lu-
Doğankent karayolunun 12’nci kilometresin-
de inşa edilen köprümüz hızla tamamlanı-
yor. Altyapı çalışmalarımız için önemli bir lo-
jistik destek sağlayan İl Özel İdaremize ait 
konkasör ve parke üretim tesislerinde incele-
melerde bulunduk. Yapılan çalışmaların ve 
yatırımların sıkı takipçisi olacağız ve devam 
eden yatırımlarımızın biran önce tamam-
lanması için el birliği ile çalışmalarımızı 
devam ettireceğiz” ifadelerinde bulundu.

TMO alımları mayısa uzattı
Tarım ve Orman Bakanı Pakdemirli, Toprak Mahsulleri Ofisinin (TMO) fındık alım sü-

resini 30 Nisan 2021'e kadar uzattıklarını bildirdi.

Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Twitter he-
sabından TMO'nun fındık alım sürecine ilişkin değer-
lendirmede bulundu.

Fındık üreticilerine müjdesi olduğunu belirten Pak-
demirli, "TMO'muzun fındık alım süresini 30 Nisan 2021 
tarihine kadar uzattık. Üreticilerimizi hiç yalnız bırakma-
dık, bırakmıyoruz. Hem üreticimizin hem de ülkemizin 
kazanması için çalışıyoruz. Hayırlı olsun" ifadelerini kul-
landı.

Bakan Pakdemirli’nin bu açıklaması elinde fındığı 
olan üreticiyi sevindirirken TMO’nun piyasada olması-
nın ise fiyatları yükselteceği sanılıyor. (2'de)

Kılıçdaroğlu’ndan
 Takır’a teşekkür

 (2'de) 

Yıldız Teknik’e iki 
Giresunlu dekan

 Tirebolulu iki akademisyen, İstanbul Yıldız 
Teknik Üniversitesi’nde (YTÜ) dekan olarak atandı. (2'de) 

Çakırmelikoğlu: 
Tedbirli olarak açılsın

Giresun Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Hasan Çakırmelikoğlu; pan-
demi tedbirlerinden en çok et-
kilenen sektörlerin başında yer 
alan restoran ve kafelerin yeni 
yılın ilk aylarında açılmaması 
halinde ciddi sorunları da be-
raberinde getirebileceğini 
dile getirdi.

Başkan Çakırmelikoğlu, 
yaptığı açıklamada, Giresun 
Ticaret ve Sanayi Odası’na ka-
yıtlı yüz civarında restoran ve 
kafenin bulunduğunu ifade 
ederek bu işletmelerin şu anki 
beklentisinin yeni yılın ilk günle-
rinden itibaren faaliyetlerine 
tedbirli şekilde başlamaları ol-
duğunu kaydetti. (2'de)
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TMO alımları 
mayısa uzattı

(Baştarafı 1'de)
ÖZTÜRK: FİYATLARIN DÜŞMESİ DURACAK
Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun Milletvekili Cemal 

Öztürk de, Toprak Mahsulleri Ofisinin fındık alım süresini 
30 Nisan 2021'e kadar uzatmasının, fiyatların aşağı düş-
mesini engelleyeceğini belirtti.

Fındık üreticilerinin her daim yanında olduklarını ak-
taran Öztürk, "TMO'nun fındık alım süresinin uzatılması, fi-
yatların aşağı düşmesini engelleyecektir. Fındık üretici-
sine her zaman destek olan Sayın Cumhurbaşkanımız 
başta olmak üzere, bu kararın alınmasında verdikleri 
desteklerden dolayı Tarım ve Orman Bakanımız sayın 
Bekir Pakdemirli'ye ve Toprak Mahsulleri Ofisi ekibine te-
şekkür ediyorum. Üreticilerimize ve bölge insanımıza 
hayırlı olsun" ifadelerini kullandı.

Kılıçdaroğlu’ndan
 Takır’a teşekkür

Karadeniz Bölgesi’ndeki ilçe ve beldelerde görev-
de olan CHP’li Belediye Başkanları, video konferans yo-
luyla düzenlenen toplantıda, partinin Genel Başkanı 
Kemal Kılıçdaroğlu ile buluştular.

CHP’nin Yerel Yönetimlerden Sorumlu Genel Baş-
kan Yardımcısı Seyit Torun’un moderatörlüğünde ger-
çekleşen toplantıya Tirebolu Belediye Başkanı Burhan 
Takır da katılırken; video konferans yoluyla düzenlenen 
bu oturumda; pandemi süreci ve yerel politikalar üze-
rinde duruldu ve karşılıklı fikir alış-verişinde bulunuldu.

CHP Genel Başkanı Kılıçdaroğlu, Karadenizli bele-
diye başkanlarına, özellikle pandemi döneminde gös-
terdikleri başarıdan dolayı teşekkür ederek, kendilerine 
çalışmalarında başarılar diledi.

Yıldız Teknik’e iki Giresunlu dekan
(Baştarafı 1'de)
Giresun ve Tirebolu’nun markasına akademik ve pek 

çok yönden önemli katkıları bulunan ve daha önce Koca-
eli Gebze Yüksek Teknoloji Enstitüsü’nde Rektör Yardımcısı 
olarak görev yapan Prof. Dr. Halit Keskin, YTÜ İktisadi ve İdari 

Bilimler Fakültesi Dekanlığına atanırken; yine daha 
önce aynı üniversitede görevli bulunan Prof. Dr. Hüseyin 
Yılmaz da, YTÜ Gemi İnşaatı ve Denizcilik Fakültesi De-
kanlığı’na getirildi.

Bilindiği gibi, Prof. Dr. Keskin, bir dönem Tirebolu Der-
nekler Federasyonu’nda (TİRDEF) Genel Başkanlık göre-
vinde bulunmuştu. YTÜ’de bir dönem önce de Giresun-
lu Prof. Dr. Bahri Şahin, Rektörlük görevini yürütüyordu.

 Çakırmelikoğlu:Tedbirli olarak açılsın 
(Baştarafı 1'de)
Mart ya da nisan aylarına kadar sü-

recek bir kapanmanın işletmeleri zorda 
bırakmasının muhtemel gözüktüğüne 
işaret eden Çakırmelikoğlu, şu önerilerini 
dile getirdi:

“Desteklerin bir yere kadar işletmeleri 
ayakta tutacağı ve hizmet sektörü çalı-
şanları mağduriyetinin de dikkate alın-
ması gerektiği bilinmelidir. Oda üyeleri-
miz başta olmak üzere bu sektörde fa-
aliyet yürüten esnafımız ile yaptığımız 
görüşmeler doğrultusuna tedbirlerin iş-
letmeler açık olması kaydıyla sürdürül-

mesi gerektiği görüşü ağırlık kazanmıştır. 
Bugün paket servis sürecinin de bekle-
nen ticari sirkülasyonu yaratmadığı bilin-
mekle birlikte işletmelerin gider kalemle-
rinin yüksek maliyet içermesi sıkıntının bo-
yutunu ortaya sermektedir. 

Kira, işçi gideri ve diğer maliyetler 
bugün yeme içme sektöründe kapalı 
kalan işletmelerin boynunu bükmekte-
dir.

 Pansuman tedbirler işletmelerimizi 
ancak yılbaşına kadar ayakta tutabile-
ceği gibi, aksi durum sektörde durgun-
luk yaratacağı bilinmelidir.”

Yerel esnafına sahip çık!
CHP Giresun İl Başkanı Fikri Bilge, il baş-

kanlığı olarak tüm ilçelerde “Yerel esnafına 
sahip çık” kampanyası başlattıklarını belirtti.

Bilge, yaptığı açıklamada, “Bugün her za-
mankinden daha çok dayanışma içerisin-
de olmamız gereken bir dönemden geçi-
yoruz. Bugün ülkemiz ağır bir ekonomik buh-
ran ve derin bir siyasal-toplumsal kriz içerisin-
de hızla çöküşe gitmektedir. Pandemi süre-
ci sağlığımızı tehdit etmeye devam ettiği 
gibi ekonomik durumumuzu da içinden çı-
kılmaz şekilde etkiliyor” dedi.

Coronavirüs tedbirleri kapsamındaki uy-
gulamaların yerli esnafı bu kış günlerinde pe-
rişan ettiğini kaydeden Bilge, tüm ilçelerde 

“Yerel esnafına sahip çık” kampanyası baş-
lattıklarını ifade etti.

Bilge, “Esnaf ve sanatkarlarımızın bir 
çoğu günlerce siftah yapmadan evine var-
maktadır” diyerek, vatandaşlara şu çağrıda 
bulundu:

“Zaten çeşitli zorluklar içinde mücadele 
eden yerel esnafımızın imdadına yetişecek 
olan, yine düğünümüzde, cenazemizde 
hep birlikte olduğumuz halkımızdır.

İşte tam da bu dönemde, gün yerel es-
nafımıza sahip çıkma günüdür diyoruz. Gün 
dayanışma günüdür. Halkımıza çağrımızdır, 
alışverişimizi yerel esnafımızdan yapalım, es-
nafımıza sahip çıkalım.”

 Eğitimci Yazıcı Harşit Savunmasını yazdı 
Espiye ilçe Milli Eğitim Şube Müdürü 

Adnan Yazıcı’nın "Birinci Dünya Savaşında 
Harşit Savunması" adlı kitabı yayınlandı.

Şube Müdürü Adnan Yazıcı’nın kaleme 
aldığı, 2014 yılında yüksek lisans tezi ola-
rak başladığı ve 2018'de mezun olduktan 
sonra çalışmalara devam ederek kitap 
haline dönüştürdüğü "Birinci Dünya Sava-
şında Harşit Savunması" adlı kitabı yayın-
landı.

Beş yıl süren çalışma sırasında 497 Os-
manlıca ATASE (Askeri Tarih ve Strateji Etüt) 

belgeleri incelediğini, ana kaynak sayı-
lan kitaplar, bölgesel kaynaklar ve sözlü 
kaynaklardan yararlandığını belirten Yazı-
cı, “300 sahife ve renkli olarak basılan ki-
tabın hazırlanmasında desteğini esirge-
meyen Giresun Üniversitesi Tarih bölümü 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Sezai Balcı olmak 
üzere Gümüşhane'den Torul, Kürtün, Har-
şit, Tirebolu, Espiye, Görele ve Çanakçı 
‘ya kadar sahada gezerken bizlere des-
tek olan ismini sayamadığım saygıdeğer 
insanlara çok teşekkür ediyorum” dedi.

 Kent konseyinden
 sağlıkçılara teşekkür 

Giresun Kent Konseyi'nden, koro-
navirüs salgınında görevlerini canları 
pahasına, fedakârca yerine getiren 
sağlık çalışanlarına teşekkür edildi.

Giresun Kent Konseyi Başkanı Mür-
şit Gürel, yaptığı açıklamada, “Koro-
na virüs ile ilgili ülkemizde ve ilimizde 
en zorlu görev sağlık çalışanlarımız ta-
rafından yürütülmektedir. Değerli sağ-
lık çalışanlarımız korona virüs salgının-
da ilk günden itibaren en ön cephe-
de canları pahasına fedakârca mü-
cadele etmeye devam ediyorlar” 
dedi. 

“Beni Türk hekimlerine emanet edi-
niz” diyen Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk’ün bir asır önce güvenini kazanan 
sağlık çalışanlarının aylardır yuvaların-
dan, sevdiklerinden uzakta yapmış ol-
dukları üstün özverili çalışmalarının ve 
çabalarının farkında olduklarını akta-
ran Gürel, şunları dile getirdi:

“Ülkemizin bu zorlu süreci atlatma-
sı, artık daha fazla can kaybının ya-
şanmaması ve sağlık çalışanlarımızın 
en kısa sürede sevdiklerine kavuşma-
sı için üstümüze düşeni yapmalıyız.

Bu zorlu süreçte vefat edenlere 
Allah’tan rahmet; ailelerine, sevenle-
rine ve koronavirüse karşı yürüttüğü-

müz mücadelenin kahramanları sağlık 
çalışanlarımıza başsağlığı diliyorum.

Başta hekimlerimiz olmak üzere 
tüm sağlık çalışanlarımıza göstermiş ol-
dukları özverili çalışmalarından dolayı 
hemşehrilerim, yönetim kurulu üyele-
rim ve şahsım adına teşekkür eder, sev-
dikleriyle bir arada huzurlu, sağlıklı ve 
başarılı günler geçirmelerini dilerim.”
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 Türkiye Gazeteciler Federasyonu (TGF) 62. Başkanlar Konseyi Sonuç Bildirgesi açıklandı 

“BASINA DESTEK ŞART"
ürkiye Gazeteciler Federas-

Tyonu’nun (TGF) 62. Başkanlar 
Konseyi online olarak ger-

çekleştirildi.
46 Gazeteciler Cemiyeti Başka-

nı’nın katıldığı toplantıda, pandemi 
sürecinde yaşanan sorunların yanın-
da ülke genelinde yaşanan sorunla-
rın tartışıldığı toplantı sonunda şu hu-
susların kamuoyu ile paylaşılması ka-
rarlaştırıldı:

Yeni koronavirüsün belirli sosyal 
ve ekonomik sektörler ile endüstriler 
üzerindeki etkisi yanında, ülkemizin 
başta turizm sektörü olmak üzere çe-
şitli sektörleri de etkilediği, buna 
bağlı olarak medya ve basın sektö-
ründe de etkileri malumdur. Ancak 
hükümetimiz koronavirüsün etkilerini 
en aza indirmek için büyük çaba 
sarf etmekte ama yetersiz kalmak-
tadır. Yaşanan bu olumsuz süreçte 
koronavirüs nedeniyle 17 gazeteci 
meslektaşımızın da hayatlarını kay-
bettiğini bildirmek isteriz.

Ancak; pandemi döneminde 
dövize bağlı olarak artan girdi fiyat-
ları ile maliyetleri artan gazete sa-

hiplerine diğer KOBİ’lere yapılan yar-
dımlar ve desteklerin verilmemesi, 
bu nedenle ayakta duramayan 
yerel gazetelerin bir bir kapanması, 
hala yaygın televizyonlarla aynı fre-
kans ücretini ödeyen ve bunun altın-
dan kalkamayan yerel televizyonlar 
için yeni bir düzenlemeye gidilme-
mesi, Türkiye’nin bir gerçeği haline 
gelen işsizlik konusunda gazetecile-
rin ilk sıralarda yer alması ve kamu 
olanakları kullanılarak işsiz gazeteci-
ler için bir çözüm üretilememesi, ga-
zetelere verilen kamu ihaleleri yüzde 
15 oranında komisyon alan Basın 
İlan Kurumu’nun (BİK) bir süreliğine 
de olsa bu komisyondan vaz geçil-
mesi yolundaki önerilerimizin dikka-
te alınmaması gibi gerçekler de 
unutulmamalıdır.

Bütün bunlara rağmen Cumhur-
başkanlığı İletişim Başkanlığı ve sayın 
Fahrettin Altun başta olmak üzere 
Basın İlan Kurumu üst yönetimi ve teş-
kilatının son dönemde tarafsız ve ba-
sına yararlı olabilecek işlere imza at-
ması her türlü takdirin üzerindedir. İle-
tişim Başkanlığı, Basın İlan Kurumu 

Genel Müdürü ve yetkili lerinin 
TGF’nin görüş ve önerilerini her 
zaman dikkate almalarını takdirle 
karşılıyoruz.

Son aylarda artan sahte gazete-
cilerin, özellikle sosyal medya üze-
rinden gazeteci kimliği kullanarak 
birer tehdit unsuru haline gelmesi 
gerçek gazetecileri son derece üz-
mektedir. Bu sorunun ve ortalıkta yo-
ğunlaşan basın kartı adı altında 
sahte belgeler satılmasının çözü-
mü; her alanda olduğu gibi Türk 
Ceza Kanunu’nda gerekli düzenle-
melerin yapılarak cezai müeyyide 
getirilmesi genel isteğimizdir.

Anadolu basınının zor bir süreç-
ten geçtiği bu dönemde gazetele-
rin bir bir kapanması yaşanan eko-
nomik sıkıntıların bir göstergesi ol-
muştur. 4 yıl önce resmi ilan alan 
yerel gazetelerin sayısı Bin 800’dü, 
şu anda ise 925'lere kadar düştü. 
Basın İlan Kurumu ve İletişim Başkan-
lığımızın Anadolu Basınının yaşatıl-
ması için yeni tedbirler alması kaçı-
nılmazdır.

Sürekli basın kartları süresi geçen 

ya da basın kartlarını yenileyecek arka-
daşlarımızın kartlarının verilmesinin gecik-
mesi bir an önce düzene sokulmalıdır. 
Tüm dünyada olduğu gibi ülkemizde de 
basın kartlarının yetkilendirilecek bir Basın 
Meslek Örgütü tarafından verilmesi sağ-
lanmalıdır. 

TGF olarak bu konuda yeterli tecrübe 
ve birikimimiz bulunmaktadır.

Mecliste sürekli gündeme gelen, 
adeta yılan hikayesine dönen ve hiçbir 
mekanizma tarafından denetlenmeyen 
internet medyası yasasının acilen çıkartıl-
ması ve bir statüye bağlanması mağdu-
riyetlerin giderilmesi için şarttır.

Gazetecilerin sürekli olarak şiddete 
maruz kalmaları yönünde Anadolu Bası-

nı sıkıntılar yaşamaktadır. Hükümet ve si-
yasetçilerin gazeteci arkadaşlarımıza 
destek olmaları ve yaşanan bu olumsuz-
lukların önüne bir an evvel geçilmesi ge-
rekmektedir.

Cumhurbaşkanlığı programlarında 
sık sık Anadolu gazete ve televizyonları-
nın görev yapmaları engellenmektedir. 
Bu olayın düzene sokulmasını beklemek-
teyiz.

Önümüzdeki günlerde yapılması ge-
reken Basın İlan Kurumu Genel Kuru-
lu’nda Anadolu Basını’nı temsil edecek 
gazete sahipleri seçiminin ertelenmesi 
yolundaki girişimleri desteklemediğimizi, 
seçimlerin zamanında yapılmasının zo-
runlu olduğu görüşündeyiz.”

TGF Genel Başkanı

Yılmaz KARACA

İş dünyasına avantajlı kart
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı 

M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve Ziraat Bankası 
Genel Müdürü Hüseyin Aydın tarafından im-
zalanan “Ziraat Bankası Bankkart Başak Te-
darik Zinciri Finansması” protokolü sonrasın-
da Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Hasan Çakırmelikoğlu ile Zi-
raat Bankası Bölge Başkanı Murat Alkan ara-
sında oda üyelerine avantaj sağlayacak 
protokol imzalandı. 

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Hasan Çakırmelikoğlu, yaptı-
ğı açıklamada, “Üyelerimizin finansmana 
erişimine kolaylık sağlayacak bankkart 
başak tedarik zinciri projesinin avantajlarını 
görmekteyiz. Günümüzde işletmelerimizin 
mal alım satımı sonucunda finansmana 
kolay ulaşmasına imkan sağlayacak bu 
proje pandemi sürecinde iş dünyasına 
nefes aldıracaktır” dedi.

Ziraat Bankası Bölge Müdürü Murat 
Alkan ise, “Bu proje, ürün alım ve satımında 
hem kolay finansman hem de güvenli tica-
ret imkanı oluşturacaktır. Uygulama ile alıcı-

lar ve satıcılar arasında bir tedarik zinciri kurul-
muş olacaktır. Üye işyerleri ve Ziraat Banka-
sı‘nın kurumsal kart altyapısı üzerinde özel fi-
yatlama ve vade avantajları ortaya çıkacak-
tır. Alıcı ve satıcı kendi arasındaki ticareti, kartlı 

ödeme sistemi üzerinden güvenli bir şekilde 
yapabilecektir. Bu kartlı ödeme sisteminde 
540 güne kadar vade ve finansal avantajlar-
dan ilgili taraflar faydalanabilecektir” açıkla-
masında bulundu.

2018-2019 eğitim öğretim yılında yürütülen eT-
winning projelerinin Milli Eğitim Bakanlığı Yenilik ve 
Eğitim Teknolojileri Genel Müdürlüğü bünyesinde ku-
rulan Ulusal Destek Servisinin değerlendirmesi neti-
cesinde, 15 okul ile 26 öğretmen kalite etiketi ödülü 
almaya hak kazırken ödülleri Giresun Milli Eğitim mü-
dürü Ertuğrul Tosunoğlu tarafından verildi.

Müdür Tosunoğlu, konuyla ilgili yaptığı değerlen-
dirmede, "eTwinning proje faaliyetlerinde il olarak 
ülke genelinde üst sıralarda yer almaktayız, öğren-
cilerimizin içinde yer aldığı; yabancı dil, bilgisayar 
kullanımı ve sosyal medyayı yararlı ve etkin kullan-
ma becerilerini geliştirmesine yönelik bu tür faali-
yetler öğrenme becerilerini de geliştirmektedir. 
Emeği geçen öğrenci, öğretmen ve idarecilerimizi 
tebrik ediyorum" dedi.

Milli Eğitim Bakanlığı Eğitim Teknolojileri Genel 
Müdürlüğü bünyesinde eTwinning Ulusal Destek Ser-
visi koordinasyonunda yürütülen eTwinning projesi; 
öğrenci ve öğretmenlerimiz başta olmak üzere, eği-
timin tüm aktörlerinin, uluslararası tecrübe kazandı-
ran AB projeleri içerisinde yer almalarını, yabancı dil 
yeterliliklerini geliştirmelerini, eğitim dünyasındaki 
yeni yaklaşımları paylaşmalarını ve daha iyi eğitim 
öğretim becerileri geliştirmelerini amaçlamaktadır.

eTwinning projesinde 
başarılı olanlara ödül Engeller ortadan kaldırılmalı 

Bulancak Farkındalık Plat formu 
(BUFAP) Gönüllü Başkanı Gökhan Özcan, 
BUFAP'ın düzenlemiş olduğu canlı yayın 
programında kendisine yöneltilen soru-
ları yanıtladı.

Canlı yayında izleyicilerden gelen so-
rulara samimi cevaplar veren Özcan’ın 
tek isteğinin engellilerin önündeki engel-
lerin kaldırılması olduğu belirtildi.

Etkinlikle ilgili değerlendirmelerde bu-
lunan BUFAP Gönüllü Yöneticisi Ebru 
Özer, “Platformumuzun temellerini atıp 
bugünlere gelmesinde büyük emeği 
olan Gökhan Özcan başkanımızın konuk 
alındığı, Genel İşleyişten ve Platform Söz-
cülüğünde Sorumlu Gönüllü Başkan Yar-
dımcımız Cengiz Tarı’nın moderatörlü-
ğünde ‘BUFAP konuşuyor’ programımızın 
beşincisi gerçekleşti. Kendisine yönelti-
len soruları samimi ve konuşkan tavırlarıy-
la cevaplayan başkanımıza katılımcıları-
mızın ilgisi yüksekti” dedi.

Özer, Özcan’ın 17 yaşındayken atlatmış 
olduğu kanserden bahsederken izleyicileri 
duygulandırdığını ifade ederek mücadelesi 
ile de izleyicilere cesaret verdiğini aktardı.

“Benim dikkatimi çeken şöyle bir cümlesi 
vardı” diyen Özer, şunları kaydetti:

“'Çoğu zaman engelli olduğumu unutu-
yorum ancak zor bir durumla karşılaştığım-
da bunu hatırlıyorum.' Bu zorluklar elimizden 
geldiğince ortadan kaldırılmalı ve her va-
tandaşımız eşit bir şekilde yaşamalıdır. 
BUFAP fikrinin nasıl ortaya çıktığını, ne oldu-
ğunu, şu anki boyuta ulaşmasında yaşanan 
zorluklarla birlikte eksik kaldığı yönlerini de 
dile getirdi.

 Platformun herhangi bir siyasi görüşü be-
nimsemesiyle ilgili gelen soruya, tüm siyasi 
görüşleri ortak bir paydada buluştuğunu ya-
yında gösterdiği kanıtlarla, verdiği bilgilerle 
belirterek tarafsızlığını ortaya koyduğunu be-
lirtti. Yayınımızın tekrarını BUFAP İnstagram he-
sabımızdan (@bufap_) izleyebilirsiniz."
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2021 yatırım
 yılımız olacak

Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, 
Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliğini ziyaret ede-
rek, göreve geldikten sonra hayata geçirdikleri 
projeleri ve planlanan projeleri anlatarak, esnaf 
için de çok güzel projeleri olduğunu ifade etti. 
Şenlikoğlu, Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği 

Başkanı Ali Kara ve oda başkanlarıyla görüşerek, ko-
ronavirüs ile mücadele kapsamında esnafın sorun-
larını ve dertlerini iyi bildiklerini, her zaman olduğu 
gibi esnafın yanında olmaya devam edeceklerini 
söyledi.

Koronavirüsle mücadelede gerekli olan 5 bin 
adet cerrahi maskeyi de esnafa ulaştırılması için 
Başkan Kara’ya teslim eden Şenlikoğlu, ilerleyen 
günlerde yine 5 bin adet maske ve dezenfeksiyon 
desteğini devam ettireceklerini belirtti.

Başkan Şenlikoğlu, göreve geldikten sonra bu-
güne kadar Bulancak Durağı, sahil ışıklandırması, 
kale çevre düzenlemesi ve aydınlatılması, çöp sa-
hasındaki alanın dönüşümü projelerinin yanı sıra, 
alt yapıya ciddi yatırımlar yaptıklarını dile getirerek, 
“Şehrimizde su kaçaklarına yönelik yatırımlar yaptık. 
Bunun sonucunda iki adet motorumuz boşa çıktı. 
Yaz döneminde 30 bin ton asfalt döktük. Tüm ana 
caddelerin hepsine parke döşemeye devam ettik. 
İçerdeki işleyişi de daha nitelikli hale getirmeye ça-
lışıyoruz” dedi.

Giresun Atatürk Stadının yerine yapılması planla-
nan Millet Bahçesinin ihalesinin kısa zamanda ya-
pılacağını bildiren Başkan Şenlikoğlu, şöyle devam 
etti:

“İnşallah bir iki hafta içinde plajlar bölgesindeki 
projemizi ihaleye çıkartacağız. Cin Ahmet Paza-
rı’ndaki otopark ihalesini hazırlıyoruz, 2021 yılı sonu-
na yetişir. Kentsel dönüşüm için çalışmalarımız var. 
Aynı zamanda sanayi sitemizin önündeki çöp sa-
hasındaki projeyi de 2021 yılı içinde ihaleye çıkar-
tacağız. Oranın üst tarafında da sosyal tesis proje-
mizi de Spor Bakanlığımız yatırım programına aldı. 
Küçükköy Mahallesi Andal mevkiinde, TOKİ’den 60 
dönüme yakın arazi aldık. Buraya ticaret merkezi 
gibi bir yer kuruyoruz. Sebze meyve hali, toptancı 
hali ve fındık pazarı sözü vermiştik, buraya bir de 
garaj yeri yapacağız. Şehrin ağırlıklarını şehrin dışı-
na çıkarmak istiyoruz. Hastane ile stadın oraya da 
büyük bir köprü hazırlığımız var ve DSİ tarafından 
2021 programına alındı.

Başkan Şenlikoğlu, Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan’ın Uzuncakum bölgesinde Karade-
niz’in en büyük balıkçı barınağı yapma sözünü ver-
diğini de hatırlatarak, “Bu proje Karadeniz’in büyük 
balıkçı teknelerinin girip çıkacağı bir balıkçı barına-
ğı olacak. O bölgede akıntı olmadığı için, hem 
büyük hem de küçük balıkçı tekneleri girebilecek” 
diye konuştu.

 Salgınla mücadelede yeni tedbirler 
Giresun İl Umumi Hıfzıssıhha Meclisi, Vali 

Enver Ünlü başkanlığında, toplanarak önceki 
alınan kararlara ilave yeni kararlar aldı.

31 Aralık 2020–4 Ocak 2021 tarihleri ara-
sında uygulanacak sokağa çıkma kısıtlama-
sı; hafta sonları uygulanan sokağa çıkma kı-
sıtlaması kapsamında, 1 Ocak 2021 Cuma 
gününün resmi tatil olması da göz önünde 
bulundurularak, 31 Aralık 2020 Perşembe 
günü saat 21.00’den başlayacak, 1 Ocak 
Cuma, 2 Ocak Cumartesi, 3 Ocak Pazar gün-
lerinin tamamını kapsayacak ve 4 Ocak 
2021 Pazartesi günü saat 05.00’de tamam-
lanacak şekilde sokağa çıkma kısıtlaması uy-
gulanmasına karar verildiğinin hatırlatıldığı 
toplantıda ek olarak şu kararların alındığı bil-
dirildi:

“Yeni bir karar alınıncaya kadar hafta son-
ları uygulanan sokağa kısıtlaması süresince 
balıkçı/balık tezgahı şeklindeki işyerlerinin de 
Cumartesi ve Pazar günleri 10.00–17.00 sa-
atleri arasında vatandaşlarımıza hizmet su-
nabilmelerine,

Vatandaşlarımızın dışarıya çıkma ihtiyacı-
nı/zorunluluğunu azaltması açısından önem-
li bir role sahip olan online satış firmalarının 
servis/dağıtım yapabilecekleri zaman aralı-
ğının, vatandaşlarımızın bu yöndeki talepleri 
doğrultusunda hafta içi ve hafta sonlarında 
10:00 24.00 saatleri olarak belirlenmesine, 
Lokanta, restoran, pastane, tatlıcı gibi yerle-
rin de hafta içi ve hafta sonlarında 
10.00–24.00 saatleri arasında paket servis 
yapabilmelerine,

Sokağa çıkma kısıtlaması uygulanan süre 

ve günlerde muaf tutulacak yerler ve kişilere dair 
97 numaralı Umumi Hıfzıssıhha Kararı ekindeki lis-
teye;

Zorunlu müdafi/vekil, duruşma, ifade gibi yar-
gısal görevlerin icrasıyla sınırlı kalmak kaydıyla 
avukatların, yaklaşan yılsonu işlemlerindeki yo-
ğunluğun ticari hayatı olumsuz etkilememesi 
amacıyla noterlerin, eklenmesi ve belirtilen gö-
revlere dair zaman ve güzergahla sınırlı olacak şe-
kilde istisna kapsamına alınmasına,

Yukarıda belirtilen yargısal görevlerin icrası 
kapsamında avukatların özel araçlarıyla şehirle-
rarası seyahatlerine de izin verilmesine,

30.11.2020 tarih ve 20077 sayılı İçişleri Bakan-

lığı İller İdaresi Genel Müdürlüğü’nün Genel-
gesi’nin 9 uncu maddesi ile yeni bir karar alı-
nıncaya kadar faaliyetlerine ara verilen ana 
sınıfları ile ilgili uygulamanın devamının sağ-
lanması, tam gün hizmet veren resmi ve özel 
tüm anaokullarının ise 15.12.2020 tarihinden 
itibaren yüz yüze eğitime geçebilmelerine,

1 Mart 2021 tarihine kadar genel kurul 
dahil etkinlikleri ertelenen kurum ve kuruluşla-
ra (sivil toplum kuruluşları, kamu kurumu niteli-
ğindeki meslek kuruluşları ve üst kuruluşları, bir-
likler ve kooperatifler) sendikaların yapacağı 
genel kurul dahil etkinliklerin de eklenmesine,

Konaklama Tesislerinde Uygulanacak 
Standartlar ve Tedbirler bakımından; şartlan-
dırılmış havalandırma sistemi olmayan ko-
naklama tesislerinde mekanik havalandır-
ma/klima sistemlerine UV filtre takılmasına, 
bakımlarının düzenli ve sık yapılmasının sağ-
lanmasına,

Havalandırma/klima sistemi bulunmayan 
konaklama tesislerinin kapalı genel mahalle-
rinde, mahallin metreküpüne uygun sayıda 
ve güçte mobil HEPA filtreler kullanılmasına, 
bakımlarının düzenli olarak yapılmasına ve 
filtrelerinin sık sık değiştirilmesine,

Yukarıda alınan bu kararlara uyulması, uy-
mayan vatandaşlara Umumi Hıfzıssıhha Ka-
nununun 282’nci maddesi gereğince idari 
para cezası verilmesi, aykırılığın durumuna 
göre Kanunun ilgili maddeleri gereğince 
işlem yapılması, konusu suç teşkil eden dav-
ranışlara ilişkin Türk Ceza Kanununun 195 inci 
maddesi kapsamında gerekli adli işlemlerin 
başlatılmasına karar verildi.

Karadurmuş: “Halktan ve 
emekten yana bütçe istiyoruz”

ESK Giresun Şubeler 

KPlatformu Dönem Söz-
cüsü Şirin Karadurmuş, 

“Halktan-emekten yana bütçe 
mücadelemizi her şart altında 
sürdürmeye devam edeceğiz. 
Pandemi koşullarında bile işsizli-
ğe, yoksulluğa, hayat pahalılığı-
na terk edilen, eğitim- sağlık 
başta olmak üzere kamu hiz-
metlerinden yararlanma hakkı 
piyasalaştırma ile engellenmek 
istenen toplumun yüzde 99’unu 
oluşturan milyonları bir kez bütçe 
hakkına sahip çıkmaya çağırıyo-
ruz” dedi.

Karadurmuş, yaptığı açıkla-
mada, mecliste kabul edilen 
2021 yılı bütçesinin emekçi ke-
simler ve dar gelirliler için acı bir 
reçete ve kuru ekmek bütçesi ol-
duğunu savundu.

Bütçenin tüm yükünün ücretli 
kesimlere yıkıldığını dile getiren 
Karadurmuş, “Tüm bunlar yet-
mezmiş gibi asgari ücretliler 
kadar bile vergi ödemeyen ser-
vet sahipleri, büyük holdingler ku-
rumlar vergisinde indirim ile 

ödüllendirilmek istenmektedir. 
Yoksulluğu kader olarak gören, 
her türlü haksızlık karşısında 
susan, iktidara biat eden bir top-
lum yaratmanın araç haline ge-
tirilen Diyanet İşleri Başkanlığı büt-
çesi yüzde 23 artırılarak 13 mil-
yar liraya çıkmış ve 7 bakanlığa 
ayrılan payın toplamından faz-
ladır” değerlendirmesinde bu-
lundu.

Karadurmuş, bütçenin gün-
lük 39 liraya mahkum edilen hal-

kın değil, sermayenin bütçesi ol-
duğunu savunarak, şunları kay-
detti:

“Bu bütçe, salgın dönemin-
de her gün arkadaşlarını kaybe-
den ama bir dilim kaşar ekme-
ğe talim ettirilen sağlık emekçi-
lerinin değil, halka tablolarlar 
yalan söyleyen hastane patronu 
Bakanın bütçesidir. Bu bütçe yok-
sul oldukları için okuma imkânı 
ararken tarikatların, cemaatlerin 
eline düşüp tacize uğrayan, yan-

gında ölen çocukların değil; biz-
zat tarikatların, cemaatlerin, özel 
okul zinciri olan Millî Eğitim Baka-
nının bütçesidir.

Bu bütçe dokuz yaşında iş-
porta tezgâhı açmak zorunda 
kalan ve zabıtalarca dövülen 
çocuğun bütçesi değil,750 mil-
yon dolara dinozor parkı yapan 
belediye başkanınızın bütçesi-
dir. Bu bütçe kendini köprüye 
asan işçinin değil holding patro-
nunun bütçesidir.

KESK o la rak ;  ha lk tan-
emekten yana bütçe mücade-
lemizi her şart altında sürdürme-
ye devam edeceğiz. Pandemi 
koşullarında bile işsizliğe, yoksul-
luğa, hayat pahalılığına terk edi-
len, eğitim- sağlık başta olmak 
üzere kamu hizmetlerinden ya-
rarlanma hakkı piyasalaştırma 
ile engellenmek istenen toplu-
mun yüzde 99’unu oluşturan mil-
yonları bir kez bütçe hakkına 
sahip çıkmaya çağırıyor ve her 
gün yeniden onurlu bir yaşam 
mücadelesi veren emekçi halkı-
mızı selamlıyoruz.”

Liseli öğrencilerden toplum yararına çalışmalar
Giresun İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu, “Mes-

lek Lisesi öğrencilerimizin toplum yararına yürüttükleri ça-
lışmalara bir yenisi daha eklendi. Sayın Valimiz Enver 
Ünlü'nün destekleriyle Hükümet Konağı önündeki süs ha-
vuzunun bakım ve onarımı, 125. Yıl Mesleki ve Teknik Ana-
dolu Lisesi Tesisat Teknolojisi ve İklimlendirme Alanı öğret-
men ve öğrencileri tarafından gerçekleştiriliyor” dedi.

Tosunoğlu, öğrencilerin, süs havuzunun tesisat bakı-
mını ve zamanla oluşan arızaların giderilmesini sağlar-
ken, aldıkları eğitimleri sergileme fırsatını da bulduklarını 
belirtti.

Müdür Tosunoğlu, bu tür faaliyetlerin öğrencilerin 
edindikleri bilgi ve becerileri göstermesi açısından fay-
dasına değinerek çalışmalarında başarılar diledi.
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Tığlı’dan bütçeye eleştiri
TBMM Başkanlık Divanı Üyesi ve Gi-

resun Milletvekili Necati Tığlı, vatan-
daşın 18 yıllık süreçte içler acısı bir du-
ruma ge ti ri l diği ni savuna rak, 
“ÖTV'den dolayı alkol alamayan va-
tandaşı nasıl kimyager yaptığını, sos-
yal hayatımızın ayarlarıyla oynarken 
vatandaşı sosyolog yaptığını, sinir sis-
temini bozarak vatandaşın psikoloji-
sini bozduğunu, ihlal ettiği insan hak-
larıyla vatandaşı nasıl hukukçu yaptı-
ğını, geçim derdinde olan asgari üc-
retliyi, emekçilerimizi, işçilerimizi nasıl 
ekonomist yaptığını unutmamak 
lazım” dedi.

Tığlı, Cumhuriyet Halk Partisi grubu 
olarak bütçe konusundaki eksikliklere 
dikkat çekip, yapılabilecekleri ifade 
etmelerine rağmen, vatandaşın ya-
rarına bir bütçe hazırlanmadığını be-
lirtti.

“BU BÜTÇE HAYAL BÜTÇESİDİR”
Kabul edilen bütçenin hayal büt-

çesi olduğunu dile getiren Tığlı, ko-
nuşmasına şöyle devam etti:

“Öncelikle herkes şunu bilmeli ve 
kabul etmelidir: Bu bütçe tam anla-
mıyla hayal bütçesidir. Bu bütçenin 
hayal bütçesi olmadığını kabul 
edenler yani iktidar milletvekilleri bu 
bütçenin gerçekten halkı kucakla-
yan, halkın dertlerine derman olan, 
halkın hayallerini gerçekleştiren, pa-
rayı eşit paylaştıran bir bütçe olduğu-
na inanıyor musunuz? Eğer inanıyor-
sanız lütfen benim de inanabilmem 
için size soracağım şu kısa sorulara 
samimi olarak cevap verin:

Bu bütçede ‘iş istiyorum, çocukla-
rım aç’ diyerek kendini yakan Adem 
Yarıcı'nın hakkı var mı? Ataması yapıl-
madığı için intihar eden 21 yaşındaki 
Matematik Öğretmeni Kevser Abdul-
kadiroğlu'nun hakkı var mı? Yok. Öğ-
rencilerine ders anlatırken internet 
bağlantısının yaşadığı sorun nede-

niyle çıktığı tepede kalp krizi geçirip 
ölen Aziz Serin'in hakkı var mı? Maale-
sef yok. Çocuklarına çöplerden 
meyve arayan, ekmek arayan, 
oyuncak arayan annelerin hakkı var 
mı? Tabii ki o da yok.

Bu bütçede 22 Ağustos günü 
canım memleketim Giresun'da ya-
şanan sel felaketinde hayatını yitiren-
lerin acılı ailelerinin, evlatlarının, gözü 
yaşlı eşlerinin hakkı var mı? Maalesef 
o da yok. Bu afet sonrası ‘Yenisini ya-
pacağız’ diyerek evini yıktığınız, tek 
başına hayat mücadelesi veren Nur-
ten Hezer'i 3 çocukla ve Ömer Ayaz-
lı'yı biri engelli 4 çocukla ortada bırak-
tınız. İşte, bu bütçede onların hakkı 
da yok ve onlar sizlere haklarını helal 
etmiyorlar.

‘Çocuklarıma bakamıyorsam, ço-
cuğuma bir okul pantolonu alamı-
yorsam niye yaşıyorum ki?’ diyen 
İsmail Devrim'in hakkı var mı? Onun 
da yok, çocuklarının da yok. Peki, 
geçtiğimiz hafta avuçlarına ‘iş, aş’ ya-
zarak intihar eden Samsunlu vatan-
daşımın hakkı var mı? O da yok.

Bu bütçede, yoksul olduğu için ta-
rikatlara sığınan ve Aladağ yangının-
da hayatını kaybeden, ‘Eğer ben 
okursam kardeşlerimi de okuturum’ 
diyen küçük Cennet'in hakkı var mı? 3 
yaşındaki oğlunun cansız bedenini 
bir çuval içinde sırtında taşıyan Vanlı 
babanın hakkı var mı? Maalesef o da 
yok. Daha geçtiğimiz gün, ekonomik 
sıkıntılar içerisinde on aydır işsiz olan, 
intihar eden bağlama sanatçısı 
Duran Ay'ın hakkı var mı? O da yok. 
Aynı şekilde sağlık çalışanlarının, öğ-
retmenlerin, işçilerin, emekçilerin, 
çiftçilerin, çocukların ve kadınlarımı-
zın hakkı var mı? Tabii ki o da yok.”

“BU BÜTÇE HALKI FAKİRLEŞTİRDİ”
Tığlı, hayat pahalılığı, zamlar, 

banka borçları ve iflasların vatanda-

şın üzerine karabasan gibi çöktüğü-
nü ileri sürerek, şöyle konuştu:

“Sarayın ekonomisi güçlensin 
diye yapılan bu bütçe insanlarımızı 
bunalıma sürüklüyor, açlığa sürüklü-
yor, borca sürüklüyor ve intihara sü-
rüklüyor. Peki, bunların sorumlusu 
kim? Susmaktan başka hiçbir şey yap-
mayan iktidar milletvekilleri yani siz-
lersiniz.

Sizler hep susuyorsunuz. Türkiye 
Cumhuriyeti devleti kararnamelerle 
hukuk devleti olmaktan çıktı, sustu-
nuz. Yürütmenin başı ‘Aynı zamanda 
parti genel başkanı olacağım’ dedi, 
sustunuz. TÜPRAŞ, TEKEL, PETKİM, Sü-
merbank, SEKA, Türk Hava Yolları, çay 
ve şeker fabrikaları, Tank Palet Fabri-
kası ve birçoğu satılırken sustunuz. Zor 
şartlarda çalışan öğretmenlerimiz, 
askerlerimiz, artık intihar etmeye baş-
ladı. Her gün yüzlerce insanımız ve 
sağlık çalışanımız Covid'ten ölüyor 
ama sizden ses seda yok ve hâlâ su-
suyorsunuz. Eğer gerçekten, bu olan-
ları hazmedebiliyorsanız; yetimin, 
emekçinin, memurun, işçinin hakları-
nı savunamıyorsanız; olup bitene rağ-
men, eve gidip yastığınıza kafanızı ko-

yarken rahat rahat uyuyabiliyorsanız 
ben sizlere artık başka bir şey demi-
yorum. Siz susun ve hayal satmaya 
devam edin. Halk her şeyi biliyor ve 
sizi göndereceği günü bekliyor.

Siz, parayı yıllardır vatandaşın mut-
fağından alıp iktidara yakın olanlara 
harcamadınız mı? Siz ‘Kefenin cebi 
yoktur ama bütün elbiselerin cebi var-
dır ’ anlayışla cepleri bir güzel doldurt-
madınız mı? Etrafındakileri zengin 
ederken, küpler dolarken paraya 
para demediniz. Ama faiz üstüne 
faiz öderken, doların, euronun ateşi 
yükselirken günde 75 milyon dolar, 
saatte 3 milyon lira, her dakika 50 bin 
lira faiz öderken, bütçede 240 milyar 
lira açık verirken, faizcilere 179 milyar 
lira öderken konuştunuz:

‘Ey Hans, ey dış güçler, ey iç mih-
raklar’ dediniz ama bir kere bile ‘hal-
kımızın alın teri’ demediniz, ‘iş, aş, 
ekmek’ demediniz; şu pandemi sü-
recinde siftah yapamayan, kepenk 
kapatan esnafa ‘Biz buradayız’ hiç 
demediniz.

Velhasıl, gelinen noktada vatan-
daşlarımıza hiçbir şekilde sahip çık-
madınız. Kendisinden olmayan va-
tandaşa nefes almayı bile çok gören 
bu iktidar, bu tek adam rejimi, emin 
olun ilk seçimlerde yine gidecek; işte, 
o görmeyen, duymayan, bilmeyen, 
susan her kim varsa yediklerinin he-
sabını tek tek verecek.”

“KEYİF ÇAYI DEMLEYİN”
Başkanlık Divanı Üyesi Tığlı, 22 

Ağustos’ta Giresun'da yaşanan sel fe-
laketine de değinerek, şöyle devam 
etti:

“Selin üzerinden dört ay geçti, kay-
bolan 4 kişi hâlâ bulunamadı. Ne 
zaman bulunacak, onu da bilemiyo-
ruz ama selin sebebini toprağın suya 
doymasına bağlayıp yurttaşı suçla-
manın yanlış olduğunu biliyoruz.

Giresun ile Gümüşhane'yi birbirine 
bağlayan ve tek kara yolu olan Tire-
bolu-Doğankent geçidine menfez 
yaptığınız için 5 askerimiz şehit oldu, 
onu biliyoruz. Keşke oraya viyadük 
yapsaydınız da o askerlerimiz şehit ol-
masaydı. Sel sonrası Sayın Cumhur-
başkanı Giresun'a geldi. Sözde acılı in-
sanların acısını paylaşacak, onlara 
destek olacak ama maalesef olma-
dı. Acı, gözyaşını paylaşmak yerine 
miting yaparak Giresunlu hemşehri-
lerimin kafasına çay attı ve ‘Keyif çayı 
demleyin’ dedi. Arkadaşlar, Giresun'a 
gelip keyif çayı mı verilir? Hangi cena-
ze evinde, yas evinde keyif çayı dem-
lenir? Herhâlde siz ya cenaze evinin 
ne anlam taşıdığını bilmiyorsunuz ya 
da her zaman olduğu gibi milletin ak-
lıyla dalga geçiyorsunuz.”

“KISA ÇÖP UZUN ÇÖPTEN HAKKINI 
ALACAK”

Tığlı, bütçe görüşmelerinde CHP’li 
vekillerin konuşmalarından ötürü 
“CHP zihniyeti” denilerek, yapılan 
eleştirilere de şöyle tepkisini dile getir-
di:

“CHP zihniyeti, alın terinden yana 
olmaktır. CHP zihniyeti, kul hakkından 
yana olmaktır. CHP zihniyeti, emek-
ten yana olmaktır. CHP zihniyeti, çift-
çiden yana olmaktır. CHP zihniyeti, iş-
çiden yana olmaktır. CHP zihniyeti, 
gençlerden yana olmaktır. CHP zihni-
yeti, kadından yana olmaktır. CHP zih-
niyeti, cumhuriyetten yana olmaktır. 
CHP zihniyeti, bağımsızlıktan yana ol-
maktır. CHP zihniyeti, özgürlükten 
yana olmaktır. CHP zihniyeti, adalet-
ten yana olmaktır. Ama hiç kimsenin 
şüphesi olmasın, bu ülkede karar veri-
ciler gaflet, dalalet ve hatta hıyanet 
içinde bulunabilirler. Biz geldiğimiz-
de, halkın bütçesi halka eşit dağıtıla-
cak, kısa çöp uzun çöpten hakkını ala-
cak.”

 Fındık fiyatının güncellenmesi isteniyor 
HP Bulancak İlçe Baş-

Ckanı Necmi Sıbıç, 
“Yaşam biçimini fındık 

sezonuna göre belirleyen, ihti-
yaçlarını da ‘Eylül veresiye’ ayar-
layan fındık üreticisi yine hüsran 
yaşıyor” dedi. Sıbıç, 5 aydır fındık 
fiyatının aynı oranda gitmesinin 
üreticinin zarar etmesine yol açtı-
ğını ileri sürdü.

DOLAR ARTIYOR, FINDIK FİYATI 
YERİNDE SAYIYOR

Başkan Sıbıç, yaptığı yazılı 
açıklamada “Bilindiği üzere fındık 
bir ihraç ürünüdür ve yüzde 85'i 
ihraç edilmektedir. Ve bu ihraçlar 
da dolar üzerinden yapılmakta-
dır. Ama gelin görün ki dolardaki 
artıştan üretici yararlanamıyor. 
Dolar artıyor ama fındık fiyatı ye-
rinde sayıyor” ifadesinde bulun-
du.

Toprak Mahsulleri Ofisinin 
(TMO) Aralık ayı sonunda tamam-
layacağı fındık alım sezonunu, 30 
Nisan 2021 tarihine kadar uzattı-
ğını hatırlatan Sıbıç, şunları kay-
detti:

“Fakat şimdi fındık piyasasında 

ki asıl bulunma nedeni olan mü-
dahale alımı yapması için fiyatını 
güncellemesi lazımdır. Bu sezon 
bir kilo bile fındık alamamasının 
nedeni açıklamış olduğu fiyata 
zaten ihracatçı firmaların alım 
yapmasıdır. Üretici TMO fiyatının 
üzerinde alım yaptığı için tüccar-
lara yönelmiştir. Tüccarların elin-
den fındığı alıp ihracat yapacak 
firma sayısı bellidir. Üretici fındığı-
nın fiyatı yükselecek beklentisi ile 
pazara indirmiyor. İhracatçı fir-
malar da üretici zorda kalsın fındı-
ğını getirsin diye fiyatı artırmıyor. 
TMO tamda bu zamanda fındık 
piyasasında olma nedeni olan 
müdahale alımı yapması için fi-
yatı güncellemeli yani fiyat artırı-
mına gitmelidir. Yani fındık üretici-
sini üç beş tane ihracatçı firmaya 
mahkum etmemelidir. Fiyat gün-
cellemesini yaparken dolardaki 
artışı göz önünde bulundurarak, 
fındık fiyatını güncelleyebilir.”

“KUR FARKI FİYATA YANSITILMA-
LIDIR”

Doların artışına göre fiyatın 
güncellenmesi gerektiğini dile ge-

tiren Başkan Sıbıç, “Yapılması ge-
reken; doların artışına göre fiyatın 
güncellenmesidir. Yani alım süre-
si uzadıkça dolardaki kur farkı fi-
yata yansımalıdır. Fındık yöremi-
zin öncelikli gelir kaynağıdır. Eme-
ğimiz alın terimizdir. Dolar karşısın-
da fındıkta elde edilen gelir düş-
memelidir. Çünkü iğneden ipliğe 
her şeyin fiyatı dövize endekslen-
mektedir. Fındık; bizlerin ekmeği, 
çocuklarımızın okul ihtiyaçları, kız-
larımızın oğullarımızın düğün mas-
rafıdır. Fındık bizim başımızın tacı-
dır. Giresun’da fındığın başkenti-
dir. Fındığımıza gereken değer ve-
rilmeli, üreticilerimiz mağdur edil-
memelidir” diye konuştu.

“BÖLGE MİLLETVEKİLLERİMİZE 
BÜYÜK GÖREV DÜŞÜYOR”

Bölge milletvekillerine de ses-
lenen Sıbıç, şu ifadeleri kullandı:

“Öncelikle bölgemizin millet-
vekilleri fındık üreticisinin karşılaştı-
ğı bu sorunları ivedilikle çözmeli-
dir. Ve tabii milletvekilleri fındıkla iş-
tigal olan oda, sendika ve der-
neklerle iletişim halinde olup, ge-
lişmeleri yakından takip etmeli, 

üreticinin alın terinin karşılığını almasını 
sağlamalıdır. CHP olarak her zaman 
fındık üreticimizin yanında olduğu-

muzun altını bir kez daha çizerken, sü-
recin takipçisi olduğumuzun bilinme-
sini isteriz.”
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“Liderlik koltuğunda kalıcı olmak istiyoruz”
TFF 1. Lig'in 15. haftasında konuk ettiği Altınor-

du'yu 1-0 yenen Giresunspor'un teknik sorumlusu 
Ümit Şengül, "Liderlik koltuğuna oturduk, orada 
kalıcı olmak istiyoruz." dedi.

Şengül, maçın ardından düzenlenen basın 
toplantısında, futbolcuların ağır sahaya rağmen 
canla başla mücadele ettiğini belirtti.

Son 6-7 haftadır hep yukarıda hedef kovala-
yan takımlara karşı oynadıklarını belirten Şengül, 
şunları kaydetti:

"İçeride, dışarıda kazanmayı bildik, kaybet-
medik. Yolun sonunda da inşallah hedefe ula-
şan takım olmak istiyoruz. Liderlik koltuğuna otur-
duk, orada kalıcı olmak istiyoruz. Hedefimiz üst sı-
rada kalıp Süper Lig'e yükselmek."

Şengül, ilk yarının bitimine iki hafta kaldığını ha-
tırlatarak, "Akhisarspor ve Tuzlaspor ile oynayaca-
ğız, onlar da hedef kovalayan takımlar. Alacağı-
mız puanlarla yerimizi sağlamlaştırmak istiyoruz. 
İlk yarıda hedeflediğimiz noktaya yaklaştık, iki 
maç var, kazanırsak çok güzel şeyler Giresuns-
por'u bekliyor" diye konuştu.

 LİGİN YENİ LİDERİ GİRESUNSPOR 
TFF 1’inci Liginde oynadığı son 4 maçı kazanan Giresunspor, ligin yeni lideri 

oldu.
Ligde oynadığı son 3 maçını kazanan ve dün akşam Altınordu ile karşılaşan 

Çotanaklar, rakibini ikinci yarıda attığı gollerle 2-0 yenip, liderliğe yükseldi.
Maçın ilk yarısında rakip kaleye yüklenen ancak istediği golü bulamayan Gire-

sunspor’da, Nalepa’nın şutu direkte patladı.
İkinci yarıda baskısını artıran ve üst üste Altınordu kalesine yüklenen Giresuns-

por aradığı golü 67’nci dakikada Uzodimma ile buldu. Ataklarını sıklaştıran yeşil 
beyazlılar maçın 77’nci dakikasında da Hayrullah ile bulduğu gol ile 2-0 öne 
geçti.

Bu dakikadan sonra her iki takımın gol girişimleri sonuç vermedi ve maçı 2-0 ka-
zanan Giresunspor, sahadan liderlikle ayrıldı.

STAT: Giresun Atatürk Stadı
HAKEMLER: Burak Şeker (xx), Hakan Karabalcık (xx), Murat 

Tuğberk Curbay (xx)
GİRESUNSPOR: Onurcan (xxx), Hayrullah (xxx), Diarra (xxx), 

Sergen (xxx), Hüsamettin (xxx), Mehmet (xxx) (Dk. 46 Uzodim-
ma xxx), Erol Can (xxx), Sergio Junior (xxx), Caner Hüseyin 
(xxx) (Dk. 81 Kerem xx), Nalepa (xxx) (Dk. 81 Traore xx), Balde 
(xxx) (Dk. 90+2 Yasin)

ALTINORDU: Erhan (x), Yusuf Yalçın (xx), Sinan (xx), Kahra-
man (xx), Furkan (x) (Dk. 46 Yusuf Can x), Oğulcan (xx), Mu-
zaffer (xx), Ufuk (x) (Dk. 70 Hüseyin x), Ahmet İlhan Özek (xx), 
Metehan (xx) (Dk. 84 Burak), Ahmet Dereli (x) (Dk. 61 Enis x)

GOLLER: Dk. 67 Uzodimma, Dk. 77 Hayrullah (Giresuns-
por)

SARI KARTLAR: Traore, Erol Can (Giresunspor)- Muzaffer, 
Furkan (Altınordu)

2-0


